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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Απόσπασµα από το Πρακτικό 10/11-10-2022 συνεδρίασης του συµβουλίου της κοινότητας Περαίας του 
∆ήµου Θερµαϊκού 

Περίληψη: Τεχνικό πρόγραµµα 2023 

(γνωµοδοτικού χαρακτήρα) 

Στη Περαία και στο Γραφείο Προέδρου, της Κοινότητας Περαίας του ∆ήµου Θερµαϊκού, σήµερα την 11η 

Οκτωβρίου 2022, ηµέρα Τρίτη και ώρα 15:30µ.µ., το Συµβούλιο της Κοινότητας Περαίας, συνήλθε σε τακτική 

συνεδρίαση (δια ζώσης), σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 10 της από 11-3-2020 πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου 

(ΦΕΚ 55/Α/11-3-2020) κατά το διάστηµα λήψης των µέτρων αποφυγής της διάδοσης του κορωνοϊού COVID-19, κατά 

τις διατάξεις του άρθρου 88 παρ. 2 του Ν.3852/10 (Α’ 87), µετά την υπ’ αριθ. πρωτ. 37/6-10-2022 έγγραφη πρόσκληση 

της Προέδρου, η οποία δηµοσιεύτηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), µε αποδεικτικό σε καθένα µέλος του 

Συµβουλίου. 

∆ιαπιστώθηκε πως υπήρχε νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο έντεκα (11) µελών παραβρέθηκαν στη 

συνεδρίαση δέκα (10) και ονοµαστικά οι παρακάτω: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ (10) ΑΠΟΝΤΕΣ (1) 

1. ΑΓΓΕΛΙ∆ΟΥ ΕΛΕΝΗ 1. ΓΑΡΓΑΡΟΠΟΥΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΑ 

2. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ   

3. ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗ ΙΩΑΝΝΑ   

4. ∆ΟΥΚΑΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ   

5. ΚΑΖΑΚΟΣ ΜΑΥΡΟΥ∆ΗΣ  

6. ΚΑΡΑΜΑΝΙ∆ΟΥ ΠΟΛΥΞΕΝΗ  

7. ΛΙΑΠΗ ΧΡΥΣΟΥΛΑ  

8. ΣΑΠΛΑΟΥΡΑ ΒΑΪΑ  

9. ΣΤΡΟΓΓΥΛΗ ΣΟΥΛΤΑΝΑ  

10. ΓΑΒΡΑΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ  

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από την κα Μοναστηρλή Αλεξάνδρα, ∆Ε Προσωπικού Η/Υ, υπάλληλος Ι∆ΑΧ του ∆ήµου 

Θερµαϊκού κατόπιν της ανάθεσης καθηκόντων ειδικού γραµµατέα από τον ∆ήµαρχο µε την υπ΄αριθµ 574/21092/22-11-

2019 απόφαση.   

Η πρόεδρος εισηγούµενη το δεύτερο τακτικό θέµα έθεσε υπόψη του συµβουλίου τις εξής προτάσεις για το τεχνικό και 

αναπτυξιακό πρόγραµµα του 2023. 

Προτείνουν τα ακόλουθα έργα για το Τεχνικό πρόγραµµα του 2023: 

1. Καθαρισµός ρεµάτων  

2. Αποπεράτωση Πολιτιστικού Κέντρου Περαίας. 

3. ∆ηµιουργία νέων Κοιµητηρίων Περαίας – εξωραϊσµός του υφιστάµενου χώρου των Κοιµητηρίων – 

διαµόρφωση του περιβάλλοντος χώρου. 



4. Αποκατάσταση των διαβρώσεων της ακτογραµµής 

5. ∆ιάνοιξη – κατασκευή κόµβου οδών Φιλίππου – Θεσσαλονίκης. 

6. Επισκευή και επαναλειτουργία του Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής. 

7. Επισκευή και διαµόρφωση όλων των δηµοτικών πάρκων (Ανθέων – Φιλίππου, Άνω Περαίας, γήπεδο, πίσω από 

τον Ι.Ν. Μεταµορφώσεως του Σωτήρος), Θεσσαλονίκης – Αµπελοκήπων (GOODYS), Πινδάρου – Σοφοκλή 

τοποθέτηση παγκακίων & δενδροφύτευση. 

8. ∆ηµιουργία Κ∆ΑΠ ΑΜΕΑ (προτεινόµενος χώρος ηµιτελές κτίριο ΚΑΠΠΑ). 

9. ∆ιάνοιξη δρόµου Ιωνίας – Φιλίππου (τελευταίο κοµµάτι).  

10. Οριζόντια σήµανση σε ολόκληρο το οδικό δίκτυο της Κοινότητας (ελάχιστες διαβάσεις πεζών – ανύπαρκτες 

γραµµές). 

11. Μονοδρόµηση της οδού Κρήτης προς Ρωµανού. 

12. Σύνταξη Κυκλοφοριακής Μελέτης για την αντιµετώπιση προβληµάτων στην Κοινότητα της Περαίας. 

13. Τοποθέτηση πινακίδων οδών,  κατακόρυφη σήµανση. 

14. Επισκευή και συντήρηση των σχολείων της Κοινότητας, Αντισεισµικός έλεγχος – ∆ιάπλαση αύλειων χώρων. 

15. ∆ηµοτικά οικόπεδα – Καθαρισµός & περίφραξη. 

16. ∆ιάµορφωση – εξωραϊσµός παραλίας (ντουζιέρες, χηµικές τουαλέτες, αποδυτήρια) –∆ηµιουργία επιδαπέδιων 

παιχνιδιών – ∆ηµόσιες τουαλέτες & βρύσεις 

17. Πεζοδρόµιο της οδού Ιωνίας σε σηµεία που δεν υφίσταται πεζοδρόµιο. 

18. Τοποθέτηση ειδικά διαµορφωµένων προσβάσεων (ράµπες) αναπήρων για πρόσβαση στην παραλία 

(τουλάχιστον σε 2 σηµεία). 

19. Αντικατάσταση παγκακίων στην παραλία (διπλής όψης). 

20. Λήψη µέτρων για τη µείωση της ταχύτητας στην διασταύρωση των οδών Μεταµορφώσεως µε Ολυµπιάδος. 

21. Αθλητικές εγκαταστάσεις ανοικτού τύπου σε έκταση 25 στρ. πίσω από το ΚΑΠΠΑ, τα οποία έχουν επανέλθει 

στην κυριότητα του ∆ήµου και είναι ήδη χαρακτηρισµένα για χρήση αθλητικών εγκαταστάσεων. (Μπάσκετ, 

Τέννις, πίστα ρόλερ, γήπεδο στίβου, κ.λ.π.) 

Προτείνουν τα ακόλουθα έργα για το Αναπτυξιακό πρόγραµµα του 2023. 

1. Υλοποίηση εγκεκριµένου προγράµµατος OpenMall. 

2. Ανεύρεση κατάλληλου χώρου προς διαµόρφωση για χρήση του ως χώρου εκδηλώσεων, συναυλιών. 

Ο κ. ∆ούκας ∆ηµήτριος έθεσε τα εξής θέµατα, τα οποία θεωρεί σηµαντικά: 

• Θα πρέπει να διενεργηθεί τεχνικός έλεγχος της στατικότητας και της επάρκειας της αντισεισµικής θωράκισης 

των κτηρίων που είναι στην ευθύνη του ∆ήµου και ειδικότερα στα σχολεία. Επίσης θα πρέπει να γίνουν 

παρεµβάσεις στους αύλειους χώρους, στις τουαλέτες κι όπου αλλού χρειάζεται (συγκεκριµένα σε προηγούµενη 

απόφαση είχαµε αναφέρει για τις τουαλέτες του 1ου δηµοτικού αλλά υπάρχουν προβλήµατα και σε άλλα 

σχολεία). 

• Πέρα από τον όποιο καθαρισµό έχει γίνει στα ρέµατα, θα πρέπει να γίνουν ουσιαστικές παρεµβάσεις στη 

διευθέτηση και διαµόρφωσή τους παράλληλα µε ένα δίκτυο συλλογής όµβριων (τα οποία πρέπει κι αυτά να 

υπόκεινται σε επεξεργασία κι όχι να πέφτουν απ’ ευθείας στη θάλασσα µαζί µε όλα τα φερτά όπως ειπώθηκε 

στη συνεδρίαση, απλά αλλάζοντας τη διατοµή των σωληνώσεων που ήδη υπάρχουν). Αυτό σηµαίνει 

αντιπληµµυρική θωράκιση κι όλα τα άλλα συνιστούν απλώς ηµίµετρα. 

• Σε ό,τι αφορά το φωτισµό, παρ’ ότι υφίσταται στους κεντρικούς δρόµους, υπάρχουν πολλά τετράγωνα ή και 

ολόκληρες γειτονιές(κυρίως όσο αποµακρυνόµαστε απ’ το κέντρο της Περαίας) που είναι κυριολεκτικά στο 

σκοτάδι. Άρα θα πρέπει να γίνουν άµεσα παρεµβάσεις. 

• Εκτός από τη δραστηριότητα των πολιτιστικών συλλόγων οι οποίοι µε υπερπροσπάθειες πολλές φορές 

παλεύουν να φέρουν σε πέρας το έργο τους, θα έπρεπε κατά τη γνώµη µας να υπάρχει ένας χώρος (και να 



εξοπλιστεί κατάλληλα) που να λειτουργεί σαν «στέκι πολιτισµού». Να µπορεί δηλαδή να βρει στέγη και να 

αποκτήσει σάρκα και οστά αυτό που λέµε ερασιτεχνική καλλιτεχνική δηµιουργία είτε αφορά µουσική, είτε 

εικαστικά, είτε θεατρικά δρώµενα, είτε οποιαδήποτε άλλη µορφή τέχνης. 

• Όσον αφορά τα γήπεδα και τους χώρους αθλητισµού, πρέπει να συντηρηθούν και να βελτιωθούν τα ήδη 

υπάρχοντα (που βέβαια χρησιµοποιούνται ως επί το πλείστων για την κάλυψη των αναγκών των συλλόγων 

που δραστηριοποιούνται στην περιοχή) αλλά θα έπρεπε να δηµιουργηθούν και χώροι µε ελεύθερη δηµόσια και 

δωρεάν πρόσβαση για το κοινό (κυρίως για ποδόσφαιρο και µπάσκετ), γιατί ειδικά αυτήν την περίοδο ακόµα 

και το αντίτιµο στους αντίστοιχους ιδιωτικούς χώρους είναι για πολλούς δυσβάσταχτο. 

• Σε ό,τι έχει να κάνει µε την ποιότητα του οδοστρώµατος στο σύνολό του στην Περαία είναι γνωστό ότι είναι 

σε κάκιστη κατάσταση, ότι τα πεζοδρόµια στις περισσότερες περιπτώσεις δεν επαρκούν καθώς και ότι δεν 

υπάρχει σχεδόν πουθενά ποδηλατόδροµος (εκτός από ένα µικρό κοµµάτι στην Ανθέων). Παρά λοιπόν τις 

διαπιστεύσεις που πήραµε για το έργο που έχει προγραµµατιστεί αναφορικά µε τους δρόµους, θεωρούµε ότι 

πρέπει να υπάρξει και άµεση παρέµβαση µέχρι και όποτε ξεκινήσει το περιβόητο έργο, στα σηµεία που το 

πρόβληµα είναι εντονότερο. 

• Σε ό,τι αφορά την παραλία και την ακτή θα πρέπει να γίνεται ο απαραίτητος καθαρισµός (που ήδη γίνεται σε 

ένα βαθµό) αλλά και να διασφαλιστεί η ελεύθερη πρόσβαση στη θάλασσα, καθώς παρατηρείται το φαινόµενο 

να µειώνεται συνεχώς ο χώρος στον οποίο αυτό είναι δυνατό. 

Η κ. Αγγελίδου Ελένη, ο κ. Βογιατζής Αντώνιος, ο κ. Γαβράς Χριστόφορος, η κ. Καραµανίδου Πολυξένη, ο κ. 

Καζάκος Μαυρούδης, η κ. Λιάπη Χρυσούλα, η κ. Σαπλαούρα Βάια και η κ. Στρογγύλη Σουλτάνα συµφώνησαν µε τις 

προτάσεις της προέδρου κ. Βουλγαράκη Ιωάννας. 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 

Την κατάρτιση του τεχνικού και αναπτυξιακού προγράµµατος σύµφωνα µε το σχέδιο της προέδρου που 

αναφέρετε στο εισηγητικό της απόφασης για το έτος 2023. 

Η απόφαση διαβιβάζεται στη ∆/νση Τεχνικών Υπηρεσιών για τις δικές τους ενέργειες. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθµό 29/2022 

Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως 

 

Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                   ΤΑ ΜΕΛΗ    

    
    ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗ ΙΩΑΝΝΑ   


